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Protokół nr 2/2021 

z posiedzenia w trybie zdalnym XXVI sesji zwyczajnej 

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie 

 

WAK.0002.2.2021 

XXVI Sesja w dniu 22 lutego 2021r. odbyła się z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). 

 

Obrady rozpoczęto 22 lutego 2021 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:02 tego 
samego dnia. 

 

1. Otwarcie obrad. 

 Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 
witając radnych, gości oraz pozostałych członków obrad. 

Lista radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 
Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista gości uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność 
potwierdzona przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Leszek Smuniewski 

16. Sylwester Sokolnicki 

17. Artur Stankiewicz 

18. Jacek Szczepański 

19. Mariusz Śledziewski 

20. Tomasz Talarski 

21. Robert Wróbel 
22. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy art. 15 

ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady  

Powiatu w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz na 

stronie internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest przed 

wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest związana      

z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo aby ich wypowiedzi 

lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o zaprzestanie udziału w obradach 
poprzez rozłączenie się z wideokonferencji”. 

Przewodniczący Rady przekazał uczestnikom obrad wskazówki związane z organizacją 

wideokonferencji, między innymi w kwestii zabierania głosu, obsługi i rejestracji                   

w programie e-sesja oraz programie zoom, zasad głosowania (przed każdym głosowaniem 

potwierdzenie kworum), realizacji porządku obrad. Nadmienił, że jeżeli z powodów 

technicznych, będzie miał problem z prowadzeniem obrad, upoważnia 

Wiceprzewodniczącego Pana Mirosława Kado do dalszego prowadzenia Sesji, zgodnie                     
z porządkiem obrad. 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy Radni otrzymali porządek obrad, 

wraz z innymi materiałami na Sesję. Jednocześnie zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi 

odnośnie przedstawionego porządku.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty Legionowskiego. 

5. Bezpieczeństwo publiczne w Powiecie Legionowskim. Sprawozdania za rok 2020: 

a) Komendanta Powiatowego Policji; 

b) Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej; 

c) Prezesa Legionowskiego WOPR; 

d) Prezesa Zarządu Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę 

Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę     

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego 

na lata 2021 – 2035. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających w 2021 roku. 

10. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

11. Wolne wnioski i oświadczenia. 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

Nikt z obecnych nie zgłosił żadnych sugestii odnośnie porządku obrad, więc Przewodniczący 

Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu. 
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3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie powiedział, że w okresie od dnia 

22.01.2021 r. do dnia 21.02.2021 r., wpłynęły do biura  rady lub bezpośrednio                      

do Przewodniczącego Rady następujące pisma: 

1) Stanowisko Rady Gminy Głowaczów w sprawie zachowania integralności 

Województwa Mazowieckiego – stanowi załącznik nr 3 do protokołu;  

 

2) Stanowisko Rady Miejskiej w Łomiankach w sprawie zachowania integralności 

Województwa Mazowieckiego oraz utrzymania wsparcia w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2021 – 2027            

dla regionu Warszawskiego Stołecznego - stanowi załącznik nr 4 do protokołu; 

 

3) Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 

27 stycznia 2021 roku, w sprawie opinii o możliwości sfinansowania planowanego 

deficytu, określonego w uchwale budżetowej Powiatu Legionowskiego na rok 2021 

- stanowi załącznik nr 5 do protokołu; 

Przewodniczący Rady nadmienił, że opinia jest pozytywna. 

 

4) Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 

27 stycznia 2021 roku, w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu 

Powiatu Legionowskiego - stanowi załącznik nr 6 do protokołu; 

Przewodniczący Rady powiedział, że opinia jest pozytywna.  

 

5) Uchwała Zarządu Powiatu w Legionowie w sprawie sprawozdania z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli w roku 2020 na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Legionowski - stanowi załącznik nr 7 do protokołu; 

Przewodniczący Rady zaznaczył, że uchwała została omówiona na posiedzeniu 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 16.02.2021 r. 

 

6) Informacja od Zarządu Powiatu w Legionowie o udzielonych ulgach w spłacie 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających 

Powiatowi Legionowskiemu lub jego jednostkom organizacyjnym w trybie uchwały 

nr 247/XXXIX/2018 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 marca 2018 r. - stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu; 

Pan Leszek Smuniewski nadmienił, że informacja został omówiona na posiedzeniu 

Komisji Budżetowej w dniu 22.02.2021 r. Wynika z niej , że Powiat Legionowski         

w 2020 r. nie udzielił żadnej ulgi.  

 

7) Sprawozdanie z realizacji w latach 2019 – 2020 Powiatowego Programu Opieki nad 

Zabytkami Powiatu Legionowskiego na lata 2019 – 2022, przekazane                    

przez  Zarządu Powiatu w Legionowie - stanowi załącznik nr 9 do protokołu; 

Przewodniczący zaznaczył, że sprawozdanie zostało omówione na posiedzeniu 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 16.02.2021 r., zgodnie z planem pracy 

tejże komisji.  

 

8) do wiadomości Rady Powiatu w Legionowie, wpłynęło pismo skierowane do Starosty 

Legionowskiego od Prezesa Legionowskiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia 
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Ratunkowego, z prośbą o przekazanie informacji w jakiej wysokości zostały 

zaplanowane środki w budżecie na 2021 rok dla Legionowskiego WOPR na 

utrzymanie gotowości ratowniczej na Jeziorze Zegrzyńskim - stanowi załącznik        

nr 10 do protokołu; 

 

9) odpowiedź udzielona Prezesowi WOPR - stanowi załącznik nr 11 do protokołu; 

 

10) zaproszenie do udziału w uroczystych obchodach 81. Rocznicy Zbrodni w Palmirach 

dokonanej na mieszkańcach Legionowa i okolic; (uroczystości odbędą się w dniu 

26.02.2021 r.) - stanowi załącznik nr 12 do protokołu;  

Przewodniczący Rady powiedział, że drogą mailową zostanie do Państwa radnych 

przesłane zaproszenie, natomiast oryginały imiennych zaproszeń, będą do odbioru 

w biurze rady; 

Radny Pan Jacek Szczepański powiedział, że ze względu na pandemię, nie jest 

organizowany przejazd autokarowy do Palmir, dlatego dojazd  na uroczystości jest 

we własnym zakresie.  

 

11)  życzenia od Związku Harcerstwa Polskiego o treści:  

 

„22 lutego w rocznicę urodzin założyciela ruchu skautowego Roberta Baden – 

Powella, harcerze i skauci na całym świecie obchodzą święto przyjaźni – Dzień Myśli 

Braterskiej. Z okazji Dnia Myśli Braterskiej, w imieniu społeczności Hufca ZHP 

Legionowo, życzymy pogody ducha, pozytywnego podejścia do świata na każdy 

dzień, dzielenia się każdą radością z drugim człowiekiem, braterstwa i zrozumienia 

w otaczającym nas świecie oraz codziennego odkrywania nowych przyjaźni” - 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu; 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 26.01.2021 r., razem z Kierownikiem 

Zespołu ds. Pozyskiwania Funduszy Zewnętrznych i Polityki Rozwoju Panem Michałem 

Stalmachem, uczestniczył w spotkaniu informacyjnym, organizowanym przez GDDKiA, 

dotyczącym Obwodnicy Aglomeracji Warszawskiej w ciągu drogi ekspresowej S50 na 

odcinku A2 (Centralny Port Komunikacyjny) – Wyszogród – Serock – A2 (Mińsk 

Mazowiecki).    

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że 28.01.2021 r. uczestniczył w „Forum 

Przewodniczących Rady kadencji 2018 – 2023”, organizowanym przez Fundację Rozwoju 

Demokracji Lokalnej. 

Przewodniczący Rady poinformował o śmierci zasłużonego mieszkańca Powiatu 

Legionowskiego, płk. Kazimierza Przymusińskiego. Zaznaczył, że kilka miesięcy temu 

Powiat Legionowski wydał wspomnienia „Okruchy wspomnień młodego partyzanta z okresu 

działalności w Ruchu Oporu, 1/1 psp AK, VII 1944 – II 1945 r.”. Pan Leszek Smuniewski 
zaproponował uczczenie pamięci płk. Kazimierza Przymusińskiego „chwilą ciszy”. 

Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna Sesja odbędzie się w dniu 29.03.2021r. 

Przewodniczący Rady nadmienił, że właśnie otrzymał informację o pogrzebie, który 

odbędzie się w dniu 23.02.2021 r. o godz. 11:00, w Kościele przy ul. Skorupki                         

w Legionowie, śp. porucznika Henryka Lerskiego, który pod pseudonimem „Lasek” brał 

udział w walce o odzyskanie niepodległości podczas II wojny światowej.  Por. Henryk Lerski 

"Lasek" podczas okupacji najpierw służył w „Szarych Szeregach”, w drużynie im. Zawiszy 

Czarnego przy Szkole Handlowej w Legionowie. Jako gimnazjalista i licealista uczestniczył 

w Tajnym Nauczaniu. Brał udział w Powstaniu Warszawskim, z przydziałem do 712. plutonu 
1. Batalionu 1. Rejonu „Legionowo” VII Obwodu „Obroża” Armii Krajowej.  
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4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Starosta Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że szczegółowe informacje dotyczące 

pracy Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz poszczególnych komórek organizacyjnych 

Starostwa, Radni otrzymali w formie elektronicznej. Sprawozdanie stanowi załącznik           

nr 14 do protokołu.  

Przedstawił również prezentację, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu, na temat 

najważniejszych bieżących prac na terenie Powiatu Legionowskiego.  

Przewodniczący Rady podziękował Staroście za wypowiedź i zaproponował 

dyskusję, dotyczącą omawianych tematów, w której kolejno udział wzięli.  

Pani Agnieszka Borkowska zapytała, czy istnieje zagrożenie powodziowe w Powiecie 

Legionowskim oraz na jakim etapie jest projektowanie wałów przeciwpowodziowych do 

Nowego Dworu Maz.  

Starosta Legionowski odpowiedział, że nie ma na dzień dzisiejszy zagrożenia 

powodziowego, wysokość fali jest monitorowana na bieżąco. Nadmienił, że zagrożeniem 

jest gwałtowne ocieplenie, które powoduje, że spływają ogromne ilości wody i trudno jest 

przewidzieć jak sytuacja będzie wyglądała w najbliższych dniach. Zaznaczył, że stan Wisły 

w rejonie Warszawy jest stosunkowo niski. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że do zakończenia Sesji zostanie przekazana dokładna 

informacja Pani Agnieszce Borkowskiej, dotycząca stopnia zaawansowania prac 

projektowych wałów. 

Pani Agnieszka Borkowska nawiązała do informacji odnośnie podpisania umowy na 

uzupełnianie częściowych ubytków w asfalcie. Zapytała, czy drogi powiatowe są 

monitorowane w tej kwestii, czy na bieżąco trzeba zgłaszać, jeśli zostaną zauważone 

ubytki?  

Starosta Legionowski odpowiedział, że sytuacja jest monitorowana, natomiast jeżeli jest 
możliwość, to poprosił, o napisanie informacji odnośnie dokładnego miejsca ubytku.  

Radny Pan Tomasz Talarski zapytał, czego dotyczą zmiany w Regulaminie Organizacyjnym 
Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Pan Sylwester Sokolnicki odpowiedział, że jakiś czas temu została podjęta decyzja                  

o połączeniu Wydziału Obsługi i Wydziału Komunikacji, natomiast teraz nastąpiła zmiana 

polegająca na rozdzieleniu tych wydziałów.  

W  związku  z  brakiem  kolejnych  zgłoszeń  w  dyskusji,   Przewodniczący  przystąpił     

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 
 

 

5. Bezpieczeństwo  publiczne  w  Powiecie  Legionowskim.  Sprawozdania za rok 
2020: 

Przewodniczący Rady powiedział, że tematem przewodnim Sesji jest 

bezpieczeństwo w Powiecie Legionowskim. Nadmienił, że zostaną przedstawione 

sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Legionowie, Komendanta 
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Państwowej Straży Pożarnej, Prezesa Zarządu Powiatowego Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych RP. Zaznaczył, że z uwagi na nieobecność Prezesa Legionowskiego WOPR Pana 

Krzysztofa Jaworskiego, nie zostanie przedstawione sprawozdanie z działalności 

Legionowskiego WOPR, ale prawdopodobnie punkt zostanie przeniesiony na kolejne 

posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie.  

a) Komendanta Powiatowego Policji; 

Komendant Powiatowy Policji mł. inspektor Anna Jędrzejewska – Szpak przedstawiła 

prezentację, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. Nadmieniła, że podsumowując 

rok 2020, można stwierdzić, że to był bardzo trudny rok dla policjantów w całym kraju. 

Nadmieniła, że niebywałą trudnością są dla policjantów, głównie z pionu prewencji,  

czasochłonne czynności związane z COVID-19 – codzienne sprawdzanie osób 

przebywających na kwarantannie oraz w izolacji. Zaznaczyła, że pomimo dodatkowych 

obowiązków dla policjantów, stan bezpieczeństwa na terenie Powiatu Legionowskiego 

został utrzymany. Jeżeli chodzi o ujemne aspekty bezpieczeństwa, zostały odnotowane 

niewielkie odstępstwa w stosunku do roku 2019. Natomiast, zostały odnotowane również 
aspekty pozytywne dotyczące stanu bezpieczeństwa. 

Przewodniczący Rady podziękował za wypowiedź Pani Komendant i zaproponował dyskusję 
w omawianym temacie, w której kolejno udział wzięli. 

Członek Zarządu Pan Przemysław Cichocki nawiązał do pytania, które zadał na posiedzeniu 

Komisji Porządku Publicznego Rady Powiatu w Legionowie w dniu 17.02.br., dotyczące 

zgłoszeń na policję, odnośnie zakłócania porządku przy ul. Królowej Jadwigi w Legionowie, 

przy boisku, obok Szkoły Podstawowej nr 7. Nadmienił, że odbywają się tam spotkania 

młodzieży, które zakłócają spokój. Zapytał, jak sytuacja wygląda obecnie. Czy zgłoszeń 

jest mniej w stosunku do roku ubiegłego?  

Pani Anna Jędrzejewska – Szpak powiedziała, że odpowiedź w tej kwestii jest w trakcie 

przygotowywania i zostanie przesłana zainteresowanemu. Nadmieniła, że na wszelkie dane 

trzeba patrzeć przez pryzmat pandemii. Nawet, jeżeli statystyki będą pokazywały spadek 

interwencji, to nie jest jednoznaczne z tym, że jest tam bezpiecznie. Zaznaczyła,                  

że              w miarę możliwości jest tam wysyłane więcej patroli. Jednak trzeba wziąć pod 

uwagę fakt, iż niestety dużo czasu, który policjanci powinni spędzać na patrolowaniu ulic    

i osiedli, muszą poświęcić np. na sprawdzanie, czy mieszkańcy stosują się do zaleconej 

kwarantanny oraz, czy osoby chore izolują się od społeczeństwa zgodnie z zaleceniami.    

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Mirosław Kado nawiązał do liczby 

wakatów. Powiedział, że porównując rok 2019 oraz 2020, widoczne są zmiany: 

1) 2019 rok: 224 etaty i 14 wakatów; 

2) 2020 rok: 223 etaty i 19 wakatów.  

Zapytał o 1 etat, który „znikł” i dlaczego wzrosła liczba wakatów?  

Komendant Anna Jędrzejewska – Szpak powiedziała, że 1 etat z Komendy Powiatowej 

Policji w Legionowie został przekazany do Komendy Głównej Policji. Nadmieniła,                   

że w Garnizonie Stołecznym praktycznie z każdej Komendy Powiatowej został zabrany 

jeden etat do Komendy Głównej Policji. Zaznaczyła, że wakatowość wzrasta w całym 

garnizonie. W 2020 roku Komenda otrzymała 2 nowo przyjętych policjantów do służby oraz 

4 policjantów zostało przeniesionych z innych jednostek policji. Nadmieniła, że jest również 

duży problem z przeniesieniem policjantów z innych jednostek policji, ponieważ sąsiednie 

Komendy Powiatowe również mają problem wakatów.  

Pan Mirosław Kado zapytał, czy Komenda Główna ma świadomość tak dużej ilości wakatów 

i czy są podejmowane w związku z tym jakieś działania?  

Pani Anna Jędrzejewska – Szpak potwierdziła. Nadmieniła, że problem wakatowości jest 

poruszany na wielu odprawach kadry kierowniczej polskiej policji. Komendant zaznaczyła, 

iż uważa, że duża wakatowość w policji, wynika z atrakcyjności rynku pracy, jeżeli chodzi 

o Warszawę i okolice. Nadmieniła, że największym problemem w roku ubiegłym  

Komendanta była właśnie wakatowość, ponieważ, pomimo tego problemu Komendant musi 



 

7 

 

zapewnić bezpieczeństwo na terenie powiatu. Zaznaczyła, że jej priorytetem na 2021 rok 

jest to, aby nie zabrakło szybkiej reakcji policji na każde zgłoszenie, co daje czasem 

gwarancję ratowania życia ludzkiego.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że być może Powiat Legionowski jest jednym z niewielu, 

gdzie liczba mieszkańców ciągle wzrasta, a za tym idzie również liczba zagrożeń, co 

skutkować powinno także zwiększeniem stanu osobowego legionowskiego garnizonu 

policji. 

 

Radna Pani Agnieszka Borkowska zapytała, czy w czasie pandemii została odnotowana 

zwiększona ilość założonych niebieskich kart? Czy wzrosła liczba zgłoszeń przemocy 

domowej? 

Pani Agnieszka Borkowska odniosła się również do kwestii wykroczeń nieletnich. 

Nadmieniła, że zapewne w związku z pandemią nie było możliwości organizowania spotkań, 

ponieważ szkoły były zamknięte. Zapytała w jakim wieku są nieletni, którzy dopuścili się 
czynów karalnych? 

Pani Anna Jędrzejewska – Szpak powiedziała, że jeżeli chodzi o czyny karalne nieletnich, 

to jest dolna granica poniżej której nie ma czynu karalnego – dzieci od 13 roku życia. 

Nadmieniła, że w statystykach ujęte są dzieci w wieku 13 – 16 lat. Wykroczenia dotyczą 

drobnych kradzieży, zniszczeń mienia, spowodowania uszczerbku na zdrowiu, ale zdarzają 
się również czyny rozbójnicze, które są już bardzo niebezpieczne.  

Pani Komendant nawiązała do pytania odnośnie przemocy domowej. Potwierdziła, że 

kwarantanna, izolacja, czy samoizolacja w związku z pandemią, spowodowały wzrost liczby 
interwencji policji, związanych z przemocą domową. 

Pani Agnieszka Borkowska odniosła się do planów na 2021 rok „zwiększenie poczucia 

bezpieczeństwa wśród mieszkańców i gości Powiatu Legionowskiego”. Zapytała, w jaki 
sposób to poczucie bezpieczeństwa ma być zapewnione?  

Pani Anna Jędrzejewska – Szpak powiedziała, że chciałaby, aby było więcej widocznych 

patroli. Nadmieniła, że jest na etapie wstępnych rozmów z przedstawicielami samorządów 

lokalnych, jeżeli chodzi o służby ponad normatywne. Jest to niebywale olbrzymi zastrzyk 

bezpieczeństwa dla Powiatu Legionowskiego. Nadmieniła, że chciałaby utrzymać tendencję 

z lat ubiegłych i prosić samorządowców, w tym trudnym ekonomicznie czasie, związanym 

z COVID-em, aby zapewniono środki na służby ponad normatywne. Powiedział, że będzie 

chciała „ściągnąć” do Powiatu Legionowskiego policjantów z oddziałów prewencji Komendy 

Stołecznej Policji, policjantów Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Stołecznej oraz tych 

niewidocznych, ale skutecznie zapobiegających przestępstwom, bądź zatrzymujących 

przestępców na gorącym uczynku, policjantów „wywiadowców”. 

Nawiązała do zapewnienia bezpieczeństwa w ruchu drogowym. Zaznaczyła, że policja jest 

w stałej współpracy z policjantami Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej Policji w Nowym 

Dworze Maz., z Komendą Powiatową Policji w Wołominie. Organizowane są wspólne 

działania, na tych samych ciągach komunikacyjnych. Są to np. kaskadowe pomiary 
prędkości. 

Pani Agnieszka Borkowska zwróciła się z prośbą, aby plac zabaw na ul. Królowej Jadwigi 
oraz Park Zdrowia w Legionowie był monitorowany. 

Przewodniczący   Rady  przekazał   podziękowania  za  rosnące  poczucie  bezpieczeństwa 

wśród mieszkańców powiatu, dzięki pracy policjantów. 
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b) Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej; 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie sprawozdania za rok 2020 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Legionowie. 

St. bryg. mgr inż. Radosław Parapura omówił prezentację, która stanowi załącznik nr 17 
do protokołu.  

Przewodniczący Rady nadmienił, że zarówno sprawozdanie Komendanta Powiatowego 

Policji w Legionowie, jak i Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej były 
omawiane na posiedzeniu Komisji Porządku Publicznego.  

Pan Sylwester Sokolnicki w imieniu własnym i Zarządu Powiatu, złożył podziękowanie          

za współpracę w 2020 roku. Nadmienił, że 4 marca w ubiegłym roku wykryto pierwszy 

przypadek zakażenia wirusem. Pandemia zmieniła życie wszystkich, zarówno w wymiarze 

prywatnym, jak i zawodowym. Wymusiło to też konieczność dostosowania działalności 

instytucji do panującej sytuacji, o których również wspominała Pani Anna Jędrzejewska – 

Szpak. Starosta Legionowski podziękował za życzliwość, za otwartość i zaangażowanie. 

Nadmienił, że instytucje, którymi kierują Komendanci, otrzymały dodatkowe zadania. 

Pomimo tego, tak jak już zaznaczył Przewodniczący Rady, poczucie bezpieczeństwa               

w Powiecie Legionowskim nadal jest na wysokim poziomie. 

 

c) Prezesa Legionowskiego WOPR; 

 
 

d) Prezesa Zarządu Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Prezesa Zarządu Powiatowego Związku 

Ochotniczych Straży Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej Druha Pana Krzysztofa 

Goślickiego, o zapoznanie z zakresem działań i problemów oraz danych statystycznych 

jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych Powiatu Legionowskiego. 

Pan Krzysztof Goślicki przedstawił prezentację, która stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że działalność Ochotniczej Straży Pożarnej, która skupia 

750 członków, nie ogranicza się tylko i wyłącznie do działań operacyjnych, ale również do 

kwestii tradycji pożarniczych, wychowania młodzieży z młodzieżowych drużyn 

pożarniczych. Nadmienił, że w tym roku,  jednostki OSP przewidziane są również do 

dowożenia osób na szczepienia przeciwko COVID-19. 

 

Pan Leszek Smuniewski podziękował Komendantowi Powiatowemu Policji w Legionowie 

Pani Annie Jędrzejewskiej – Szpak, Komendantowi Powiatowemu Państwowej Straży 

Pożarnej w Legionowie Panu Radosławowi Parapurze oraz Prezesowi Zarządu Powiatowego 

Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP Panu Krzysztofowi Goślickiemu za 
przedstawienie sprawozdań z działalności w 2020 r. 

Przewodniczący Rady zaproponował 5 minut przerwy. 

Następnie przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   
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6. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego Pana Janusza Głogowskiego o przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście.  

Pan Janusz Głogowski przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 19 do 
protokołu.  

Pan Leszek Smuniewski podziękował za omówienie tematu. W związku z brakiem pytań    

w tym zakresie, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu.  

 

7. Rozpatrzenie   projektu   uchwały  Rady   Powiatu  w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 
r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021. 

Przewodniczący Rady poprosił o omówienie projektu uchwały Skarbnika Powiatu 
Legionowskiego. 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że projekt omawianej uchwały zwiększa budżet      

o prawie 143.000,00 zł. W ramach tego, następuje zwiększenie planu wydatków, które 
dotyczą projektów współfinansowanych z budżetu Unii Europejskiej, realizowanych przez:  

1) Powiatowy Zespół Placówek Specjalnych w Legionowie pn.: „Na drodze rozwoju         

– wspomaganie i rozbudzanie aktywności dzieci z autyzmem i sprzężeniami”              

– zwiększenie planu o kwotę 2.191,70 zł; 

2) Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Legionowie pn.: „Start w samodzielność”     
– zwiększenie planu o kwotę 140.780,07 zł.  

Nadmieniła, że projekty te realizowane są w ramach przedsięwzięć ujętych                        
w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

Pani Skarbnik powiedziała, że kolejna zmiana dotyczy zwiększenia planu po stronie 

dochodów i wydatków w kwocie 17.500,00 zł, tytułem środków z Funduszu Pracy na 

sfinansowanie w br. kosztów obsługi zadań realizowanych przez Powiatowy Urząd Pracy      
w Legionowie, związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19.   

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały. Zaproponował dyskusję 

w powyższym temacie. Nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 22.02.br., 
pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

W związku z brakiem pytań, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                 

Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Konrad Michalski 

NIEOBECNI (1) 
Janusz Majewski 

Radny Pan Konrad Michalski zgłosił problemy techniczne, z powodu których nie ma 
możliwości potwierdzenia swojej obecności, a tym samym wzięcia udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr 203/XXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                

Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021 – stanowi załącznik nr 20         
do protokołu.  

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2021 – 2035. 

 Przewodniczący Rady poprosił Skarbnika Powiatu Legionowskiego o omówienie 
projektu uchwały.  

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że projekt uchwały jest konsekwencją podjętych 

uchwał przez Zarząd Powiatu w Legionowie, w ramach jego kompetencji, w okresie od         

5 stycznia do 9 lutego 2021 roku oraz omawianej w punkcie poprzednim porządku obrad 

uchwały budżetowej. Nadmieniła, że w ramach załącznika nr 1, wykazana została kwota 

przeznaczona na COVID – 19, ze środków własnych powiatu. Jest to kwota 5.613,20 zł – 

stan na dzień 31 stycznia 2021 r. Zaznaczyła, że w ramach tych wydatków, zostały 

poniesione płatności za towary zakupione przez Powiatowy Zespół Szkół i Placówek  

Specjalnych w Legionowie, a także Dom Pomocy Społecznej w Legionowie. Pani Katarzyna 

Rembelska powiedziała, że w ramach załącznika nr 2, związanego z wykazem 

przedsięwzięć do WPF, wprowadzone zostały zmiany związane z programami 

współfinansowanymi ze środków Unii Europejskiej, które były omawiane w punkcie 
poprzednim porządku obrad. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały. Zaproponował dyskusję 

w powyższym temacie. Nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 22.02.br. 
pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

W związku z brakiem pytań, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2021 – 

2035.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

Uchwała nr 204/XXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2021 – 
2035 – stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 
obiektów pływających w 2021 roku. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Sekretarza Powiatu Legionowskiego     
o omówienie projektu uchwały. 

Pan Paweł Trawkowski powiedział, że ustawa z dnia 18 sierpnia 2011 roku                                 

o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych, nakłada na Radę Powiatu 

obowiązek corocznego ustalania w drodze uchwały, wysokości opłat za usunięcie                     

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających. Nadmienił, że opłaty te 

dotyczą obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu Legionowskiego. Usuwanie 

statków i innych obiektów następuje wtedy, gdy osoba kierująca daną jednostką jest             

w stanie po spożyciu alkoholu lub podobnie działającego środka i nie ma innej możliwości 

na zabezpieczenie tego obiektu. Wskazane w uchwale mają odzwierciedlenie                           

w obwieszczeniu Ministra Finansów z 29 lipca 2020 roku w sprawie maksymalnych opat za 

usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów. Zaznaczył, że w ostatnim okresie 
6 lat, nie było przypadków, aby była konieczność holowania obiektu. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały. Zaproponował dyskusję 

w powyższym temacie. Nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 22.02.br. 
pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

W związku z brakiem pytań, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających 

w 2021 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 
Aleksandra Bednarek, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska,  
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Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, 

Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Borkowska 

NIEOBECNI (1) 
Janusz Majewski 

Radna Pani Agnieszka Borkowska zgłosiła problemy techniczne uniemożliwiające skuteczne 

oddanie głosu. 

Uchwała nr 205/XXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających 

w 2021 roku – stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

 
10. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, że protokół nr 1 z XXV Sesji Rady Powiatu                 

w Legionowie, został przesłany radnym razem z innymi materiałami na sesję i dotychczas 

nikt nie zgłosił żadnych uwag. Zapytał, czy teraz ktoś z radnych chciałby wnieść jakieś 

sugestie. Nikt z obecnych na posiedzeniu nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Powiatu w Legionowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, 

Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Borkowska 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

Radna Pani Agnieszka Borkowska zgłosiła problemy  techniczne  uniemożliwiając  oddanie 

głosu. 

Przewodniczący Rady potwierdził, iż protokół nr 1/2021 z posiedzenia Rady Powiatu w dniu 

25 stycznia 2021 roku został przyjęty. 
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11. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Radny Pan Tomasz Talarski odniósł się do odpowiedzi otrzymanej od 

Przewodniczącego Rady na zadane pytania. Nadmienił, że pytania dotyczyły podjęcia              

w ubiegłym roku przez Radę Powiatu w Legionowie uchwał w sprawie, uczczenia 100. 

rocznicy Bitwy Warszawskiej, 100. rocznicy urodzin Jana Pawła II oraz 30. rocznicy 
odrodzenia samorządu terytorialnego w Polsce, które brzmiały: 

1) Kto był wnioskodawcą projektów tych uchwał? 

2) Kiedy wnioski trafiły do biura rady? 
3) Które komisje opiniowały projekty tychże uchwał? 

Pan Tomasz Talarski powiedział, że w odpowiedzi Pan Leszek Smuniewski napisał, że 

wnioskodawcą tych projektów uchwał był sam Przewodniczący Rady. Nadmienił, że               

w związku z tym pojawiły się wątpliwości, ponieważ statut przewiduje określone terminy, 

jeżeli chodzi o składanie wniosków. Co do samej formy, statut nie określa, czy ma to być 

wniosek w formie pytań, pozwolenia o złożenie projektu uchwały i wprowadzenie do 

porządku obrad, czy to ma być sam projekt uchwały, podpisany przez wnioskodawców. 

Przypomniał, że Kluby Radnych złożyły wniosek z prośbą o wprowadzenie projektu uchwały 
Klubów, do porządku obrad Sesji.  

Nadmienił, że § 26, ust.1 Statutu Powiatu Legionowskiego, mówi o tym, że porządek obrad 

Sesji przygotowuje Przewodniczący Rady, uwzględniając złożone wnioski Radnych, 

Zarządu Powiatu, Komisji Rady i Klubów Radnych. Pan Tomasz Talarski zgłosił „uwagę 

techniczną”, że akurat ten paragraf nie przewiduje Przewodniczącego Rady jako 

wnioskodawcy, nadmienił, że takie uprawnienie daje Przewodniczącemu § 82, ust. 1.      

Pan Tomasz Talarski powiedział, że żaden paragraf Statutu nie zwalnia Przewodniczącego 

Rady od złożenia wniosku. Radny Tomasz Talarski nadmienił, że w jego ocenie takie 

złożenie wniosku jest bardzo ważne, ponieważ w trybie kontrolnym, pozwoliłoby sprawdzić, 

czy dany projekt uchwały został złożony w terminie. Powiedział, że Pan Leszek Smuniewski 

w swojej odpowiedzi napisał, iż projekty wspominanych 3 projektów uchwał zostały złożone 

na 7 dni przed Sesją, na której były rozpatrywane. Zaznaczył, że Statut w § 82 ust. 3, 

mówi o tym, że termin nie może być krótszy niż 10 dni przed datą Sesji. Termin ten może 

być skrócony, tylko dla wniosku składanego przez Zarząd. Reasumując ten punkt, Radny 

Tomasz Talarski zaznaczył, że w jego ocenie Przewodniczący Rady nie dotrzymał 

określonego w Statucie terminu na złożenie wniosku, czy projektu uchwały. Zaznaczył, że 

nie ma również żadnych dokumentów w tej sprawie. Nadmienił, że Przewodniczący                

w swojej odpowiedzi napisał, iż żadna komisja Rady Powiatu nie była właściwa do 

zaopiniowania przedłożonych projektów uchwał. Pan Tomasz Talarski powiedział, że się         

z tym nie zgadza, ponieważ, skoro wszystkie stanowiska Rady są przygotowywane zgodnie 

z kompetencjami powiatu określonymi w ustawie o samorządzie powiatowym, to patrząc 

na ich tematykę są w Radzie Powiatu komisje, które te projekty powinny zaopiniować. 

Projekt uchwały w sprawie uczczenia 100. rocznicy Bitwy Warszawskiej oraz 100. Rocznicy 

urodzin Jana Pawła II, w opinii Pana Tomasza Talarskiego, zaopiniować mogłaby Komisja 

Kultury, a projekt uchwały w sprawie 30. Rocznicy Odrodzenia Samorządu Terytorialnego 

w Polsce, mogłaby być zaopiniowana przez wszystkie komisje Rady, ponieważ była to dość 

ważna uchwała.   W jego ocenie mogłaby się odbyć wspólna komisja wszystkich komisji 

rady, w celu zaopiniowania tego projektu uchwały. O możliwości zwołania wszystkich 

komisji mówi § 84. Pan Tomasz Talarski powiedział, że powołanie się przez Pana 

Przewodniczego na § 84 ust. 3 traktuje jako „wybryk formalny, załatanie błędu”, który        
w jego ocenie, został popełniony przez Przewodniczącego Rady.  

Pan Tomasz Talarski zwrócił uwagę na kolejną sprawę, odnośnie kierowania tych 

przedmiotowych uchwał do Zarządu Powiatu. Jak podnosi, Przewodniczący Rady napisał, 

że nie ma takiego obowiązku, powołując się na § 83, ust. 1 Statutu Powiatu 

Legionowskiego, który  
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mówi, że Zarząd Powiatu opiniuje tylko, te projekty uchwał, które pociągają za sobą skutki 

finansowe. Nadmienił, iż uważa że te projekty uchwał, powinien Przewodniczący Rady 

skierować do Zarządu, ponieważ każdy projekt uchwały, powinien zgodnie z § 86 ust. 1  

trafić do Zarządu Powiatu. Zdaniem radnego wprawdzie Zarząd opiniuje tylko projekty 

uchwał, które pociągają za sobą skutki finansowe, ale drugą kompetencją zarządu 

wynikającą z tego paragrafu, jest przekazanie tego projektu uchwały radcy prawnemu, 
który zbada zgodność projektu uchwały z obowiązującym prawem.  

Pan Tomasz Talarski powiedział, że § 17 Statutu Powiatu Legionowskiego mówi o tym, że 

obsługę Rady i jej organów zapewnia Starosta, a to Pan Starosta jest pracodawcą dla radcy 

prawnego, a nie Przewodniczący Rady.  

W opinii Pana Tomasza Talarskiego, Przewodniczący Rady przy podejmowaniu tych trzech 

uchwał, „obszedł, mówiąc delikatnie Statut, szerokim łukiem”. Nadmienił, że aby                   

w przyszłości uniknąć podobnych wątpliwości i uwag, co do procesu legislacyjnego składa 
następujące wnioski: 

1) aby w biurze rady, był prowadzony dziennik korespondencji, gdzie byłyby 

rejestrowane między innymi, wpływające do biura projekty uchwał, również te, 

które przekazuje Zarząd Powiatu; 

2) dotyczący podpisywania projektów uchwał: osoba lub grupa osób składająca 

wniosek lub projekt uchwały, podpisuje się pod tym wnioskiem lub projektem 

uchwały, jest na tym wniosku lub projekcie uchwały termin złożenia, podpis radcy 

prawnego; Radny uważa, iż w takiej formule dokumenty te, powinny trafiać do 

radnych, aby nie było żadnych wątpliwości kto był wnioskodawcą, w jakim terminie 

były złożone i czy były złożone, zgodnie ze Statutem Powiatu Legionowskiego; 

nadmienił, że w Urzędzie Miasta w Legionowie obowiązuje taka zasada. 

Pan Tomasz Talarski powiedział, że na spotkaniu Klubów Radnych Porozumienia 

Samorządowego i Koalicji Obywatelskiej, najprawdopodobniej będą prowadzone rozmowy 
na temat zaistniałej sytuacji.  

Kolejno glos zabrał Starosta Sylwester Sokolnicki który powiedział, że chciałby nawiązać 

do wypowiedzi Pani Agnieszki Borkowskiej. Nadmienił, że już została przekazana konkretna 

informacja dotycząca wałów przeciwpowodziowych. Zaznaczył, że projekt techniczny, 

budowlany jest już wykonany. Natomiast są uzgodnienia w RDOŚ, Wody Polskie czekają 
na uzgodnienie tego projektu z Dyrekcją Ochrony Środowiska. 

Starosta Legionowski nawiązał również do drugiej poruszonej kwestii, dotyczącej bieżącego 

utrzymania dróg. Zaznaczył, że od dnia 23.02.br., Powiat będzie interwencyjnie działać, 
aby zabezpieczyć te najtrudniejsze fragmenty uszczerbku na drogach powiatowych. 

Pani Agnieszka Borkowska potwierdziła, iż otrzymała odpowiedź z Referatu Zarządzania 
Środowiskiem.  

Nadmieniła, że chciałaby prosić o uzupełnienie ubytków w drodze na ul. Sobieskiego             
w Legionowie.  
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12. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zamyka XXVI posiedzenie Rady Powiatu                   

w Legionowie, dziękując wszystkim za udział w Sesji. 
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